
Ελληνικά  blogs  και  σάτιρα  –
Υπάρχουν και κάποια όρια

Πρόσφατα  έπεσε  στην  αντίληψή  μου  μια  ανάρτηση  ενός  σχετικά
γνωστού σατιρικού ιστολογίου που μου προκάλεσε αλγεινή εντύπωση.

Δεν έχει σημασία ποιο.
Θα πρέπει  να  πω,  ότι  προσωπικά μέχρι  τώρα βρήκα αρκετά πετυχημένη την
σάτιρα του συγκεκριμένου ιστολογίου, αν και έχει μόνιμους στόχους και μέχρι
χθες το είχα και στους συνδέσμους των ελληνικών blogs στην παράπλευρη στήλη.
Πιστεύω όμως ότι υπερέβει τα εσκαμμένα, όταν στην προσπάθειά του να σατιρίσει
για μια ακόμη φορά αυτούς τους στόχους, άγγιξε τα όρια της ανηθικότητας.
Η, ας μου επιτραπεί να την χαρακτηρίσω, μικρόψυχη ανάρτηση, χρησιμοποίησε ως
συστατικό  της  υποτιθέμενης  σάτιράς  του,  την  άτυχη  Βουλγάρα Κωνσταντίνα
Κούνεβα, μόνο και μόνο για «χτυπήσει» τους «αντιεξουσιαστές» και να εκδηλώσει
την αντίθεσή του στην μετανάστευση.
Ας σημειωθεί εδώ, ότι ο γράφων, είναι ένας απ’ αυτούς που πιστεύει ότι θα πρέπει
να μπει επιτέλους ένας φραγμός στην αθρόα (λαθρο)μετανάστευση και να γίνει
ένα  «ξεσκαρτάρισμα»  στους  ήδη  πάμπολλους,  για  τα  ελληνικά  δεδομένα,
υπάρχοντες  μετανάστες  και  να  μπει  επιτέλους  μια  τάξη  όσον  αφορά  την
νομιμότητα.
Το  ότι  οι  όποιοι  αυτοαποκαλούμενοι  «αντιεξουσιαστές»  και  αριστεριστές,
έσπευσαν  να  καπηλευτούν  την  τραγική  περίπτωση  της  Κούνεβα,  λόγω  της
ιδιότητάς της (μετανάστρια), αυτό σημαίνει ότι αυτόματα η Κούνεβα και η όποια
Κούνεβα καθίσταται αυτόματα αντικείμενο επίθεσης (έστω και «σατιρικής») απ’
όσους αντιτίθενται στους «αντιεξουσιαστές» και στους μετανάστες;
Οδηγούμαστε δηλαδή στην λογική, ο φίλος του εχθρού μου είναι κι αυτός εχθρός
μου;
Τι φταίει η Κούνεβα ρε παιδιά; Ακόμα και παράνομη μετανάστρια να ήταν (που δεν
είναι), αντιλαμβάνεστε σε τι κατάσταση έχει περιέλθει αυτή τη στιγμή; Η γυναίκα
ήρθε στην Ελλάδα λόγω του άρρωστου παιδιού της και κατέληξε στην κατάσταση
στην οποία βρίσκεται σήμερα (δηλαδή με το ένα πόδι στον τάφο), κατά πάσα
πιθανότητα λόγω της συνδικαλιστικής της δράσης.
Μόνη της εκλέχτηκε στην ηγεσία του σωματείου της; Μήπως την εξέλεξαν οι
Έλληνες συνάδελφοί της; Για τα δικά της δικαιώματα αγωνίζονταν μόνο ή για
όλων  των  συναδέλφων  της;  Υπάρχουν  πολλοί  Έλληνες  που  τους  αρέσει  να
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δουλεύουν για 500-600 €; Εσείς αγαπητοί ιστολόγοι που μπήκατε στον πειρασμό
να  την  «σατιρίσετε»,  αλλά  κι  εσείς  που  διαφημίζετε  την  σάτιρα  του
συγκεκριμένου ιστολογίου και τώρα κατάπιατε τη γλώσσα σας, έχετε σηκωθεί απ’
το  κρεβάτι  σας  ή  τον  υπολογιστή  σας,  για  να  πάτε  να  δουλέψετε  για  τόσα
χρήματα και κάνοντας μάλιστα αυτή τη δουλειά;

Σε  τι  διαφέρει  άραγε,  αυτού  του  είδους  η  «σάτιρα»,  από  την  υποτιθέμενη
«σάτιρα» του Λαζόπουλου;
Η ιδεολογία δηλαδή και οι όποιες θέσεις μας, προηγούνται της ανθρωπιάς;
Και για να καταλήξω: Ρε παιδιά, νιώστε λίγο…


